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موسیمانه: لیست خرید استقلال را ۳ ماه پیش تحویل دادهام
<;br&#47;><br&#47>.پیتسو موسیمانه میگوید که سه ماه پیش لیست خرید خود را به مدیران استقلال تحویل داده است

به گزارش سایت خبری پُرسون، استقلال و شمس آذر فردا در آغاز نیم فصل دوم لیگ برتر به مصاف هم خواهند رفت. پیتسو موسیمانه در نشست
خبری پیش از بازی حاضر شد. پیتسو موسیمانه، سرمربی استقلال، در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل شمس آذر، درباره آمادهسازی تیم،
انتقادات اخیر و وضعیت بازیکنان صحبت کرد. او ابتدا به اردوی آمادهسازی در جزیره کیش اشاره کرد و گفت: «اردوی خوبی در جزیره کیش داشتیم تا
تیم را برای نیمفصل دوم آماده کنیم. فردا اولین تجربه من برای بازی در ورزشگاه آزادی خواهد بود. عکسهای این ورزشگاه را دیدهام و میدانم که فردا
با چه منظرهای روبهرو خواهم شد. از هواداران استقلال میخواهم فردا به ورزشگاه بیایند و تیمشان را تشویق کنند. در این لحظه، ما به حمایت آنها نیاز
داریم. از نظر ذهنی، این حمایت میتواند برای بازیکنان بسیار مفید باشد، بهویژه اینکه در مرحله سختی قرار داریم. این فرصت خوبی است تا هواداران
با حضورشان از تیم حمایت کنند. امیدواریم در نیمفصل دوم که از فردا آغاز میشود، عملکرد بهتری داشته باشیم. هدف ما این است که در سال ۲۰۲۵
هواداران بیشتر کنار تیم باشند، بیشتر کمک کنند و انرژی مثبت بیشتری به تیم منتقل کنند. ما همچنین بازیهای لیگ قهرمانان آسیا را در پیش داریم و

این رقابتها نزدیک است. در این مرحله، فقط به انرژی مثبت نیاز داریم و از هواداران میخواهیم که به ما کمک کنند تا شرایط بهتری پیدا کنیم.»

سرمربی استقلال در خصوص انتقادات مطرحشده درباره ۸ روز تعطیلی تمرینات پیش از اردوی کیش گفت: «هر کسی نظر خودش را دارد، اما وقتی ما
برنامهریزی میکنیم، نمیتوانیم بر اساس نظرات افرادی که خارج از مجموعه استقلال هستند عمل کنیم. آنها از شرایط تیم و تعداد مصدومان خبر ندارند.
متدهای تمرینی در فوتبال تغییر کرده است و ما باید به علوم ورزشی مسلط باشیم. اینگونه نیست که کسی از بیرون بگوید، چون تیم ۸ روز تعطیل
بوده، بازیکنان به تعطیلات رفتهاند. برنامهریزی ما دقیق و علمی است؛ اینکه چه زمانی تمرین کنیم، چند ساعت تمرین کنیم و میزان فشار تمرین چقدر

باشد، همه اینها بررسی میشود.

وی گفت: تیم ما خسته بود. ما مقابل الاهلی، الهلال و سپاهان بازی کردیم. آیا به نظر شما تیم در این بازیها خسته بود؟ فکر میکنید تیم ما در لیگ
قهرمانان آسیا یا دیدار با فولاد انرژی نداشت؟ نباید برنامه تمرینی ما را زیر سؤال ببرند. فقط به این دلیل که برخی از ما انتقاد میکنند، نمیتوان گفت
که کارمان اشتباه بوده است. ما دورههای تخصصی علوم ورزشی را گذراندهایم و مطالعه کردهایم. همه اعضای کادر فنی ما در این حوزه تحصیلات مرتبط

دارند. اینکه بازیکنان چه زمانی باید استراحت کنند، چگونه تغذیه کنند و شرایط پزشکیشان چگونه باشد، همه تحت نظر ماست.

او ادامه داد: برای مثال، علی کوشکی تازه به تمرینات بازگشته است، محمدحسین اسلامی هنوز بهطور کامل از مصدومیت رهایی نیافته، و جلالالدین
ماشاریپوف تنها یک جلسه با ما تمرین کرده است. وقتی این بازیکنان آماده نیستند، چطور میتوانستیم تمرینات تیمی جدی برگزار کنیم؟ از شما
میخواهم درباره روزهای تعطیلی صحبت نکنید. ما حرفهای هستیم و میدانیم چه کاری انجام میدهیم. من مدرک پرولایسنس دارم و همه کارها بر

اساس اصول و دانش حرفهای پیش میرود.»

موسیمانه در خصوص دستاوردهای اردوی کیش افزود: «این اردو بسیار خوب و مثبت بود. ما تلاش میکنیم در سال ۲۰۲۵ انرژی مثبت بیشتری به تیم
بدهیم. اعضای تیم ما کاملاً حرفهای هستند. من نیز حرفهای هستم و با سوالاتی که مطرح میشود، آشنایی دارم. میدانم شما خبرنگاران دوست دارید
سوالاتی بپرسید که برنامهها و مقالاتتان را جذابتر کند و این طبیعی است. اما ما به مسیر حرفهای خود ادامه خواهیم داد و همه تلاشمان را برای

موفقیت استقلال به کار خواهیم بست.»

وی درخصوص غیبت بازیکنانی نظیر جلالالدین ماشاریپوف، دیدیه اندونگ و گائل کاکوتا اظهار داشت: «در مورد اینکه چه بازیکنانی در اختیار داریم یا
نداریم، باشگاه باید صحبت کند. ما پیشتر درباره بازیکنان مصدوم به اندازه کافی صحبت کردهایم و گزارش این موارد را باشگاه اعلام خواهد کرد. فردا
ما ۱۱ بازیکن را در زمین خواهیم داشت و به اندازه کافی هم بازیکن تعویضی روی نیمکت داریم؛ بنابراین دیگر هیچ بهانهای وجود ندارد. تنها چیزی که از
شما میخواهم این است که مثبت باشید و فردا ورزشگاه آزادی را پر کنید. درباره اینکه چه بازیکنانی در اختیار تیم هستند یا نیستند، باشگاه اطلاعات
لازم را ارائه خواهد داد. هدف ما فردا تنها یک چیز است: پیروزی. ما تمام تلاش خود را برای کسب سه امتیاز خواهیم کرد و امیدواریم که هواداران نیز
با حضور در استادیوم، از ما حمایت کنند. من نمیخواهم وارد بحثهای دیگری شوم، چه در مورد اتفاقاتی که در کیش افتاده و چه درباره وضعیت

کاکوتا یا دیگر بازیکنان. تمرکز ما تنها روی ارائه یک عملکرد مثبت است و به اعتقاد من، فردا میتوانیم بازی را ببریم.»

در ادامه، موسیمانه درباره نحوه انتخاب بازیکنان و اینکه آیا لیست خرید بر اساس نیازهای او تهیه میشود یا بازیکنان به او تحمیل میشوند، توضیح
داد: «در اردویی که در جزیره کیش برگزار کردیم، جلساتی با اعضای جدید مدیریت و هیئتمدیره باشگاه داشتیم. دیروز نیز با مدیرعامل باشگاه جلسهای
برگزار کردیم. ما نمیتوانیم زمان را از دست بدهیم، زیرا اکنون فصل نقلوانتقالات است. من لیست بازیکنانی که فکر میکنم برای تقویت تیم نیاز داریم،
از قبل به باشگاه ارائه دادهام. حتی زمانی که در دبی بودیم، لیست آنالیز شده بازیکنان را ارائه کردم و این لیست تغییری نکرده است. کار من بهعنوان

سرمربی، ارائه این لیست بوده و این وظیفه را انجام دادهام.»

وی افزود: «دیروز نیز در جلسهای که با مدیریت باشگاه داشتم، از حمایت آنها اطمینان حاصل کردم و مطمئنم که آنها تمام تلاش خود را برای کمک به



تیم خواهند کرد. من از طرف خودم و در حیطه وظایفم کارهای لازم را انجام دادهام و نمیتوانم جزئیات مربوط به نقاط ضعف تیم یا پستهایی که نیاز
به تقویت دارند را با رسانهها به اشتراک بگذارم. این موضوع را تنها با مدیریت باشگاه در میان گذاشتهام و به آنها گفتهام که در چه مناطقی از زمین و

چه نوع بازیکنانی نیاز داریم.»

موسیمانه تأکید کرد: «به مدیریت قبلی باشگاه نیز سه ماه پیش لیست بازیکنان مورد نیاز را تحویل داده بودم؛ بنابراین وظیفهام را از مدتها قبل انجام
دادهام و هیچ تغییری در این لیست ایجاد نکردهام. من حرفهای هستم و دقیقاً میدانم چه کار میکنم. حالا انتظار دارم که باشگاه نیز از تیم حمایت
کند. در لیستی که ارائه دادهام، بازیکنان ایرانی نیز حضور دارند. ما این بازیکنان را به دقت بررسی کردهایم و هر هفته عملکردشان را زیر نظر داریم.
برخلاف تصور برخی، آن ۸ روزی که گفته میشود تیم استراحت کرده است، ما مشغول برنامهریزی و کار بودیم. اینطور نبوده که وقت خود را به

نوشیدن قهوه بگذرانیم. تیم فنی ما بسیار جدی است و در تمام این مدت، روی شناخت بازیکنان ایرانی کار کردهایم.»

وی در پایان خاطرنشان کرد: «حتی غلامرضا ثابت ایمانی نیز در همان لیست پیشنهادی ما قرار دارد. ما روی تمام جزئیات برنامهریزی کردهایم و مطمئن
هستیم که با حمایت هواداران و باشگاه، میتوانیم به موفقیت برسیم.»


